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aan BART SOMERS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
BESTUURSZAKEN, INBURGERING EN GELIJKE KANSEN

Uitkleuren van jachtgebied  -  Procedure

De administratie van minister Demir heeft een e-loket klaarstaan waar eigenaars met 
een eenvoudige klik hun eigendommen waar jachtrechten op rusten, kunnen uitkleuren 
indien ze dat willen. Om dat operationeel te maken, moet er nog een protocol opgemaakt 
worden dat het mogelijk maakt om privacygevoelige kadastergegevens uit te wisselen. 
Indien dat uitgevoerd kan worden, is dat een stap vooruit.

Tegelijkertijd blijft dit een suboptimale aanpak, waarbij de bewijslast bij de eigenaars 
gelegd wordt en zij perceel per perceel moeten laten uitkleuren.

Voor ons ligt de aanpak voor de hand: er is nood aan een aanpassing van het 
Jachtdecreet zodat er, als een perceel in een jachtplan wordt ingekleurd, altijd een bewijs 
van een overeenkomst moet worden geleverd, ook voor percelen die vóór 2014 zijn 
aangemeld. Enkel op die manier is het duidelijk dat de eigenaar van de percelen ook 
expliciet de toestemming geeft dat het perceel opgenomen is in een jachtplan.

De huidige werkwijze waarbij eigenaars verplicht worden om perceel per perceel uit te 
kleuren, is in sommige gevallen onwerkbaar. Dat bleek onlangs nog uit een vraag om 
uitleg die mijn collega-gemeenteraadslid in Gent, Jeroen Van Lysebettens stelde aan 
Gents schepen Sami Souguir 
(https://ebesluitvorming.gent.be/zittingen/22.0913.8589.3991/agendapunten/23.0220.8
863.6181).

Uit het antwoord van schepen Sami Souguir blijkt dat het niet uitkleuren van de OCMW-
percelen die ingekleurd zijn als jachtterrein een louter administratieve reden heeft: het 
één voor één uitkleuren van de 1800 hectare OCMW-percelen is volgens de huidige 
procedure eenvoudigweg een te grote administratieve last. Op die manier worden de 
percelen in eigendom van het OCMW-Gent ongewild en in strijd met het besluit van de 
Gentse gemeenteraad die besliste dat er niet langer jachtverpachtingen worden 
uitgereikt (en dus ook geen toelating is om de percelen op te nemen in jachtplannen) 
opgenomen in jachtplannen van wildbeheerseenheden. Dat is in strijd met artikel 7 
eerste lid van het jachtadministratiebesluit. Dat uitgaat van een uitdrukkelijke 
toestemming van de eigenaar of zijn rechthebbende.

In die zin lijkt het logisch dat er ook een werkwijze is die het mogelijk maakt dat 
eigenaars met een groot aantal percelen hun eigendomspercelen integraal kunnen laten 
uitkleuren uit een of meerdere jachtplannen. Zonder dat het noodzakelijk is om voor elk 
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perceel apart een dossier in te dienen via de website van het Agentschap voor Natuur en 
Bos (ANB). 

1. Indien een eigenaar met een groot aantal percelen op basis van artikel 7 van het 
jachtadministratiebesluit uitdrukkelijk te kennen geeft aan de 
arrondissementscommissaris dat de gronden in eigendom geen onderdeel mogen 
uitmaken van eender welk jachtplan. 

Kunnen die percelen dan uitgekleurd worden los van het bestaande of toekomstige 
e-loket, om zodoende de administratieve last voor de eigenaar zoveel als mogelijk te 
beperken. 

2. Is er een werkwijze die het mogelijk maakt dat een eigenaar met een groot aantal 
percelen zijn of haar eigendomspercelen integraal kan laten uitkleuren. Welke 
werkwijze wordt daarvoor gebruikt?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Bart Somers (323), Zuhal Demir (779)



BART SOMERS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
BESTUURSZAKEN, INBURGERING EN GELIJKE KANSEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 323 van 25 mei 2023
van MIEKE SCHAUVLIEGE

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Zuhal Demir, Vlaams 
minister van Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


